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Peter Olofsson har i ett debattinlägg valt att lyfta fastighetsinvesteringar som något Socialdemokraterna 
avser att göra.
 
Samtidigt har Sverigedemokraterna – som enda parti – konsekvent prioriterat fastigheter i regionens inves-
teringsbudget. Prioriteringar på fastigheter som behövts, och som av övriga partier konsekvent har skjutits 
fram till ”nästa” investeringsperiod. 

I debattinlägget efterfrågar han hur ”borgarna” – med en blygsam minskning av reinvesteringsramen till 
följd av avyttring av vårdperifera fastigheter med underhållsbehov – ska tillskjuta mer medel från riksdagen.

Nu är jag förvisso ingen borgare. Men... 

Av anledning av ovanstående vill jag fråga regionrådet Peter Olofsson (S):
Varför vill Socialdemokraterna inte prioritera fastigheter i Regionen?


